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MVDr. Hrdlík: 
Interpeláciu by som mal na pána viceprimátora. Chcel som sa opýtať pána zákonodarcu, že 
ako to myslia naši zákonodarci s tým čipovaním, ktoré opäť bolo tých psov, potom sa to opäť 
prerušilo a teraz opäť má nastať to čipovanie. A sa chcem opýtať napríklad, v takej rómskej 
osade,  ako to bude, či zas tu bude čipovanie len pre povinných ľudí, len pre poctivých ľudí, 
ktorí platia dane, alebo ako to vieme skontrolovať. Chcel by som upozorniť mesto, 
niekoľkokrát už, že psy v rómskej osade sú premnožené. Ťažko sa to zvláda tam, jedine, čo ja 
vidím možnosť, jedine nejaké kastračné programy, hej, buď zvonku, alebo tuná vlastnými 
silami. Toto by som chcel, žeby v budúcom roku sa na to mesto zameralo, lebo to je 
neriešiteľný problém. Oni, tí majitelia, aj rastú tam, by som povedal geometrickým radom. 
Takže, trebalo by sa na to zamerať, lebo potom sa to tak nakopí, že potom to nebude 
riešiteľný problém. Mali sme tu už nejaký československý kastračný program pred troma, 
štyrmi rokmi, 160 psov sa spravili, boli tu týždeň. Neviem, buď osloviť ich, alebo s pánom 
prednostom nájsť nejaké riešenie, len hovorím, je to časovaná bomba, ktorá tam tiká, hej. 
A keď sa to nebude riešiť, do takých veľkých pôjde, že potom nastane, prídu tu ochrancovia, 
televízia a bude to potom troška bolestivejšie riešené.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
-  prednosta MsÚ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


